
Rada Gminy Kalinowo 

Radni - Sesja 

Protokół nr LII 

LII Sesja w dniu 27 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 27 marca 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:48 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Aneta Budzińska  

2. Mieczysław Głębocki 

3. Lucjan Górski 

4. Małgorzata Karwowska 

5. Ilona Kierkla 

6. Iwona Kulbacka 

7. Dariusz Kuprewicz 

8. Marek Markiewicz 

9. Iwona Michniewicz 

10. Marek Nalewajko 

11. Mariola Raczyńska 

12. Tadeusz Rymarczyk 

13. Bogumiła Skarżyńska 

14. Tadeusz Suchański 

15. Krzysztof Wiśniewski 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mieczysław Głębocki 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, 

Marek Nalewajko, Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz 

Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

 



 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń: 

 

a) protokół z 18 stycznia 2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

protokół z 18 stycznia 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, 

Marek Nalewajko, Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz 

Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

 

b) protokół z 23 lutego 2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

protokół z 23 lutego 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Dariusz Kuprewicz, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, 

Marek Nalewajko, Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz 

Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

 

4. Wystąpienie przedstawiciela Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie w 

związku z częstymi kontaktami i konfliktami na linii człowiek – wilk 

W dyskusji wzięli udział: 

- Aleksandra Krzysztoń-Rzodkiewicz  

- Joanna Kulikowska  

 

Wystąpienie znajduje się w nagraniu. 

 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Bezdziecki 

Szczegółowe omówienie sprawozdania znajduje się w nagraniu. 

 

6. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów. 

 



W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Markiewicz 

Ja tylko przypominam to, co zgłaszałem, zgłaszałem potrzebę lokalizacji przejścia dla pieszych 

Skomętno Wielkie oraz ograniczenie prędkości w tym miejscu. Z uwagi na bezpieczeństwo 

naszych dzieci, to na komisji mówiłem o tym. Prosimy tylko o zaprotokołowanie tego. Z uwagi 

na te spotkania wyborcze, spora część mieszkańców ma problemy z przeprowadzonymi 

inwestycjami, głównie tutaj w Mazurowie. Tam ostatnio była przeprowadzona inwestycja, 

jeszcze nie do końca, tej drogi Kulesze- Mazurowo, no i tam się okazuje, że zalewane są 

piwnice. Tam, bodajże mieszkańców, jest chyba 33. Należałoby jakoś to unormować, bo Pani 

musi pompować tą wodę. Nawet dzisiaj widziałem, byłem tam, węże leżą, żeby jakoś tam 

naszych wykonawców też przypilnować, jeśli chodzi o wykonanie jakości tej inwestycji. I też 

mieszkańcy miejscowości Piętki, to już następny, taki punkt, zgłaszają, że nie ma komu odebrać 

eternitu, który został zdjęty i czekają, nie wiem, czy na jakiś program, czy na jakąś sygnalizację, 

żeby tym po prostu tematem się zająć. Też jeszcze tutaj w Sypitkach, akurat byłem, jeden             

z mieszkańców, zgłaszał naprawę chodnika w Sypitkach, tam jakąś ciężarówkę, ktoś zniszczył 

część chodnika. Dobrze byłoby nawet, może podejrzewam, z własnymi nawet siłami. I też tu 

mieszkańcy, jeszcze miejscowości Klucze, też wnoszą prawa melioracji, po położeniu 

gazociągu. Jakieś tam są problemy też, zniszczyli teren, nie doprowadzili do takiego stanu,         

z jakim spotkali się na początku tej inwestycji. To chyba na razie będzie tyle. Dziękuję. 

 

- Mariola Raczyńska 

W takim razie chciałam tylko jedną kwestię wyjaśnić, bo to nie tylko moje stwierdzenie, ale 

mieszkańcy generalnie, tam gdzie ja mieszkam. Może, na pewno możecie to potwierdzić. No 

jakość wody może pozostanie, nie powiem tyle, do życzenia, do poprawy, ale właśnie do 

poprawy. Ja wiem, że w każdej wodzie i każda woda jest albo bardzo twarda, twarda, miękka. 

Ona ma odpowiedni stopień twardości i odpowiednie związki muszą być, ale obecnie, proszę 

mi wierzyć, nie wiem czy Państwo macie też takie spostrzeżenia, ja co drugi dzień muszę 

czyścić czajnik. I to jest twardość bardzo duża. Ja sobie pozwoliłam przeczytać parę tematów, 

związanych z twardością wody. Powiem tak, ja rozumiem, mieszkańcy też starają się 

zrozumieć, ale co może zrobić w tym wypadku ta obsługa i uzdatnianie, skoro twardość wody 

jest bardzo wysoka. Związki magnezu i wapnia powinny być w wodzie, nie powinny nam 

szkodzić, ale co 2. dzień czyszczenie czajnika, sitek i to nie tylko chodzi o czajniki, ale to chodzi 

również o sprzęt AGD, a więc to są pralki, to są zmywarki, więc ja to po prostu nie tyle proszę, 

ale apeluję. Po prostu, bo za chwilę będzie tak, że będziemy wymieniać sprzęt. Więc może 

Państwo by się zainteresowali, co jest powodem takiego wysokiej twardości wody. Jest bardzo 

wysoka twardość wody. Dziękuję. 

 

- Tadeusz Rymarczyk 

Chciałem zapytać, ile kwartalnie mamy spotkań i sesji. Znaczy, w ciągu kwartału, ile mamy 

sesji i komisji. Bo tu jeden Radny głosił, że tylko mamy raz na kwartał. 

 

- Józef Zalewski 

Ja w sprawie eternitu, bo faktycznie, tam jakiś eternit jest, przy chlewkach, jakiś tam zdjęty, 

nie wiem czyj to jest, nakryty folią, leży do odebrania. Podobno było zgłaszane do gminy, żeby 

go odebrać. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 



a) ustalenia Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród Wójta Gminy Kalinowo w 

zakresie sportu, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Kazimierz Klepacki 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia Regulaminu przyznawania stypendiów i nagród Wójta Gminy Kalinowo w zakresie 

sportu,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/343/2024 

 

b) utworzenia mieszkania treningowego, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ewa Rak 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

utworzenia mieszkania treningowego,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/344/2024 

 

c) zmiany uchwały Nr XXIII.162.21Rady Gminy Kalinowo z dnia 22 października 2021 roku 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych, 



W dyskusji wzięli udział: 

- Ewa Rak 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXIII.162.21Rady Gminy Kalinowo z dnia 22 października 2021 roku w 

sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/345/2024 

 

d) uchwalenia Gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób 

doznających przemocy domowej na lata 2024-2029, 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Klepacki 

- Ewa Rak 

Omówienie uchwały znajduje się w nagrani. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób 

doznających przemocy domowej na lata 2024-2029,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/346/2024 

 

e) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kalinowo w roku 2024, 

 



W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Klepacki 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kalinowo w roku 2024,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/347/2024 

 

f) udzielenia dotacji parafii pw. Matki Bożej Królowej Polski w Pisanicy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków położonego w granicach administracyjnych Gminy Kalinowo, 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Klepacki 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji parafii pw. Matki Bożej Królowej Polski w Pisanicy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków położonego w granicach administracyjnych Gminy Kalinowo,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/348/2024 

 

g) udzielenia dotacji parafii pw. Matki Bożej Królowej Polski w Pisanicy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków położonego w granicach administracyjnych Gminy Kalinowo, 



 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Klepacki 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji parafii pw. Matki Bożej Królowej Polski w Pisanicy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków położonego w granicach administracyjnych Gminy Kalinowo,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/349/2024 

 

h) przejęcia przez Gminę Kalinowo obowiązków prowadzenia zadań z zakresu administracji 

rządowej, 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Bezdziecki 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia przez Gminę Kalinowo obowiązków prowadzenia zadań z zakresu administracji 

rządowej,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/350/2024 

 

i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 -2035, 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grażyna Suchocka 



Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 -2035,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/351/2024 

 

j) zmian budżetu gminy Kalinowo na 2024 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grażyna Suchocka 

Omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu gminy Kalinowo na 2024 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Małgorzata Karwowska, Ilona 

Kierkla, Iwona Kulbacka, Marek Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, 

Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, 

Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kuprewicz 

Uchwała nr LII/352/2024 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych i zapytania sołtysów. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Bezdziecki 

Szanowni Państwo, Pan Marek Markiewicz, przejście dla pierwszych w Skomętnie. Otóż Panie 

Marku, informowaliśmy Pana, że miesiąc temu wysłaliśmy pismo w tej sprawie do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i oczekujemy na odpowiedź. Mazurowo 33, dobrze? Jeśli 

chodzi o to zalewanie? sprawdzę, bo coś mi się kojarzy, ja nie wiem czy tam przypadkiem nasi 

pracownicy nie byli na miejscu. Jeśli to jest ta sama sprawa, to nie była wina, jakby ani, ani 

jakiś inwestycji, czy czegokolwiek, pod warunkiem, że to jest, mówimy o tej samej sprawie. Ja 

to sprawdzę. Bo to jest, 33 to jest, gdzie to? - W SH- erze, czy? - W osiedle, w osiedle. - W Sh- 



erze, tak? To prawdopodobnie tam byli pracownicy i sprawdzali, w tym roku bardzo duży 

poziom dwóch gruntowych. Eternit, słuchajcie Państwo, jak on jest złożony, leży zapakowany 

to jest bezpieczny, nic nie grozi. Natomiast my czekamy nadal, na jakiekolwiek ogłoszenie 

konkursu przez Wojewódzki Fundusz  Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, bo my jakby 

nie mamy takich środków, żeby to robić. Jak tylko konkurs jakikolwiek zostanie ogłoszony, 

wtedy będziemy aplikować, a te dane mamy, bo tak jak mówisz, żeby było zgłaszane, bo byśmy 

te dokumenty zbierali, więc my dysponujemy dokumentami, jak tylko konkurs będzie 

ogłoszony, będziemy starać się o te pieniądze aplikować i wtedy będziemy informowali 

mieszkańców. Niektórzy będą chcieli zdjąć z dachów, niektórzy są przygotowani, mają zdjęte, 

już tylko do zabrania i tak dalej i tak dalej. Sypitki, chodnik powiatowy, przekażemy 

informacje. Pani Mariola Raczyńska, jakość wody. To wszystkich, jakby Państwa informuję, 

nasza woda przychodzi regularne badania, ona spełnia wszelkie normy. Mam świadomość, że 

jest twarda, bardzo twarda, ale taką mamy wodę. W stacjach uzdatniania nie uzdatnia się             

w zakresie twardości wody. Robi się to tylko jeśli chodzi o mangan, o żelazo i tak dalej, i tak 

dalej. Jeśli Państwo chcecie, żeby te rzeczy wytłumaczył ktoś, kto się lepiej ode mnie zna, to ja 

zaproszę naszego pracownika. Badanie nie są przeprowadzane codziennie. Żeby było jasne. 

Badania są przeprowadzane co jakiś czas i są przeprowadzane zarówno na stacji, jak                        

i w punktach, gdzieś tam, odbioru po terenie całej gminy, bo tak musi być to robione. 

Sprawdzimy, myślę, że się nic nie zmieniło w tych parametrach, bo ona po prostu taka jest, ta 

woda. Ja mam świadomość, jak to wpływa na urządzenia, na czajniki i tak dalej, pralki, lodówki 

może nie. Jeśli ktoś uważa, że jest dla niego za twarda, bo ja jak rozmawiam z fachowcami to 

twierdzą, że to dobrze, że nie musisz mineralnej kupować, bo i magnez, i wapń, i wiele innych 

rzeczy. Czyli, to jest ta dobra strona i zła strona, że ten kamień się odkłada. Tu brakuje, proszę 

Państwa, tylko i wyłącznie zmontowania w domach zmniejszające twardość. Zmiękczacze. 

Panie Tadeuszu, ilość sesji, Panie Tadeuszu, ilość sesji jest, w ogóle spotkań, komisji, sesji          

i tak dalej, jest uregulowana przepisami. Nasz statut również, też o tym mówi i tam jest mowa, 

że sesja odbywa się w miarę konieczności, nie rzadziej, niż raz na kwartał. Czasami jest tak, że 

w miesiącu bywały sytuacje, że mieliśmy 1. na kwartał, czyli zgodnie z ustawą, a mieliśmy 

takie sytuacje, że mieliśmy 2. albo 3. nawet w 1. miesiącu.- A ile mamy spotkań w ciągu 

kwartału? - Mamy 52. sesje, 52. sesje, 5. lat, 10. sesji. W każdym razie, w przepisach jest 

również powiedziane, kto może, na czyj wniosek, sesję dodatkowo można zwołać, czyli nie 

tylko Wójt, jak ma materiały na sesję przygotowane, zgłasza do Pana Przewodniczącego, Pan 

Przewodniczący zwołuje sesję, tylko jest określone w przepisach, radnych, czy grupa radnych, 

czy obojętna. Jeśli taką intencję mają, żeby sesja się odbyła, to może się odbyć. 

 

9. Wolne wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariola Raczyńska 

Ja chciałam zapytać w imieniu Radnych i nie tylko, w imieniu sołtysów, kiedy będzie 

zaplanowana ta ostatnia sesja kwietniowa, z tego względu, że też mamy różnego rodzaju, tam 

jeszcze zobowiązania. 

 

- Andrzej Bezdziecki 

Nie mamy jeszcze ustalonej daty, do 30 kwietnia, do zakończenia kadencji musimy zrobić. 

 

- Iwona Michniewicz 

Szanowni Państwo, to jeszcze nic pewnego ale wszystko wskazuje na to, że Ministerstwo 

Rolnictwa, jak dotrzyma słowa, chyba z 6. stycznia jak dobrze pamiętam, bo Pan Minister 

Krajewski na antenie radia, powiedział, że pracują nad tym, żeby różnica podatku rolnego, jak 



wiecie 21%, w tym roku poszło w górę, została zwrócona nam. Trzeba trzymać rękę na pulsie, 

sprawdzać, bo wiecie Państwo, potem dochodzą takie, że ktoś tam nie wiedział. 

 

- Tadeusz Suchański 

Ja mam tu do Pana Radnego pytanie, że słabo informowaliście o zebraniach, bo nawet                  

w wiosce tylko sąsiad wiedział, poza tym więcej nikt. I proszę nie szkalować, ja już nie startuję, 

że Pan mnie szkaluje, że ja tam przekazałem Wójtowi pieniążki. To Rada podniosła. 

 

- Wiesława Koźmińska 

Ja zapomniałam zgłosić, że w naszej wsi, wyleciały dwie poprzeczki. 

 

- Mariola Raczyńska 

Ja mam taką prośbę, w Wysokiem, w małym tym obiekcie szkolnym, jak się wchodzi, jest taka 

duża, nie zalana, czy betonem, czy jakimś innym środkiem dziura i jest po prostu 

niebezpiecznie dla korzystających. Także proszę o ewentualne zabezpieczenie tego, dziękuję. 

 

10. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Kalinowo 

  

 

Przygotował(a): Anna Szyłak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


